
Beste Commissieleden GG, 

Morgenavond, staat bij punt 8 van de Comm. GG, info over de geluidsoverlast langs de spoorlijn 

Haarlem-Zandvoort, op de agenda.  

Uit het naar u toegezonden rapport blijkt, dat er geen overschrijdingen zijn van geluidsoverlast dan 

wel van trillingen. Wel is er m.i. bij ons op een verkeerd punt gemeten, namelijk bij een bewoner, 

wonende midden op de Tetterodeweg, daar waar de trein al voor een groot gedeelte onder het 

maaiveld voorbijgaat om even verder onder het viaduct door te gaan. Dit i.p.v. bij het groene houten 

huisje op het eind van onze straat, daar waar de treinen aan je neus voorbij gaan. Ik heb daar 

voordien nog aandacht voor gevraagd! 

Op 30 oktober 2022 hebben de bewoners in Overveen, die langs deze spoorlijn wonen, per MAIL een 

enquête gehad van de Stichting TOOS (belangengroep namens bewoners) en ongeveer 14 dagen 

later een reminder. Bij TOOS heb ik voordien aangegeven om de gemeente een brief er uit te laten 

doen met het verzoek om deel te nemen aan deze enquête en de gemeente de uitkomsten te laten 

verwerken. Ook al voor de objectiviteit. Deze werkwijze had ook de voorkeur van de wethouder 

Wijkhuisen. Op deze mail heb ik geen reactie mogen ontvangen van TOOS! 

 

Weet dat de mail/enquête niet terecht is gekomen bij alle bewoners (voornamelijk Prins Hendriklaan 

en Tetterodeweg) langs dit spoortraject. TOOS is niet in het bezit van alle mailadressen en vandaar 

mijn voorstel om de gemeente een brief er uit te laten doen! Ik hoorde van derden, dat de respons 

tegenviel. Ook was het makkelijk om de mail/de enquête meerdere keren te gebruiken. Ik heb dat 

gedaan voor een bewoner die géén mail heeft gehad! 

 

Ik vind het een slechte zaak, dat TOOS, na vijf maanden, nog steeds niet de moeite heeft genomen 

om een terugkoppeling te geven aan de bewoners. Echter, dit is wel de rode draad door dit gehele 

proces. Men begon enthousiast en uiteindelijk was er nog maar één vertegenwoordiger van TOOS bij 

de vergaderingen. Voor mij een reden, om eind vorig jaar, uit het werkgroepje te stappen.  

Ik hoorde, dat TOOS is verzocht om morgenavond in te spreken. Ik weet niet of dat gaat gebeuren, 

maar u zou voordien toch in het bezit gesteld moeten zijn van de uitkomsten en al eerder de 

bewoners. Voor het onderzoek was €50.000,-- begroot en dat is toch gemeenschapsgeld! 

 


